



Referat fra OSK-møde i NA-Nordjylland 6.1.2020



1. Sindsrobøn og oplæsning af koncepter

2. Præsentationsrunde

Frederik formand

Thomas Kasserer og Litteratur formand (kom til sidst)

Carsten Sekretær

GSR Lars VI kom til at tro

GSR Peter Basic Blues

GSR Andy Håbet samt Internetansvarlig.

GSR Johan Kom fri

GSR Gunder Power of love og næstformand O.I.

GSS Johnny Power of love

GSR Thomas Trods forskelligheder

GSR Morten Freebird

GSR Søren Sammen kan vi

GSR Simon Jens Langkniv

GSS Benjamin Jens Langkniv

Observatør:

Stephanie

Camilla

Alex

Rasmus H.I.

Afbud:

OSR Mia

3. GSR Forum og Bestyrelsen Forum

1. Læs referat - snak vedrørende godkendelse
2. Læs dagsorden - snak vedr. Input/rettelser
3. En snak om de tilbagemeldingerne i evt. har med fra grupperne.

3. a. Punkter fra GSR Forum til diskussion under Eventuelt.

Velkomstpakke – punktet blev udsat, idet forslaget skal komme fra en Gruppe ikke enkeltpersoner.

Formand Frederik kan ikke komme de næste 2. OSK-møder.

Kan Nar-Anon deltage på konventet`?

4. Work – shop om Traditionerne 7. Tradition

Oplæst fra Basic Tekst og en kort diskussion i små grupper. Opsamling i den store Gruppe.

5. Godkendelse af referat

Ok

6. Godkendelse af dagsorden

Punktet om betaling fra pårørende på konventet manglede. Ellers ok.

7. Post til komitéen

Ingen post. Mail fra Mia OSR se under punkt 10.

8 GSR-rapporter

Det er vigtigt, at alle Grupper laver en GSR rapport, hvis de vil have noget med i referatet. Rapporten skal afleveres til sekretæren.

GSR Peter Basic Blues

Donation kr. 0

GSR Ingen Lyset Andy

Donation kr.: 0

GSR Lars Vi kom til at tro

Donation kr.: 0

GRS Andy Håbet

Donation kr.: ?

GSR Søren Sammen kan vi

Donation kr.:500,-

Gruppen vil have programstærke indlede udefra. Socialt er saunagus/mødet en stor succes. Der er et stabilt fremmøde de sidste 6. mdr.

GSR Thomas Trods forskelligheder.

Donation kr.: 0

Gruppen er imod betaling for pårørende på konventet og hvis de skal betale, så må der være åbne møder på konventet.

GRR Simon Jens Langkniv

Donation kr.: 0

Gruppen er enige om, at alle skal betale det samme for indgang til konventet.

GSR Johan Kom fri

Donation kr.: 0

Større opbakning – folk vil være clean – positivt.

GRS Gunder Power of love

Donation kr.: 0

4 imod – 2 for, at pårørende skal betale for indgang til konventet.

GSR Morten Freebird

Donation Kr.: 0

ca. 6 til 12 fremmødte.

9 Tilbagemeldinger fra grupperne**Valg til OSK og Underudvalg:****Næstformand:**

OSR: Mia forsætter frem til næste valg.

OSS: Ingen opstiller

Valg af Konvent bestyrelsen:

På OSK møde mandag den 6.1.2020 kan der opstilles kandidater til Konvent bestyrelsen.

Konventbestyrelsen skal være valgt senest på OSK mødet marts 2020.

Formand: Stephanie stiller op og blev valgt

Næstformand: Johan stiller op og blev valgt

Kasserer: Andy stiller op og blev valgt

Vice kasserer: Peter stiller op og blev valgt

Sekretær: Ingen opstiller

Valg til RSK

Personer der vil afholde RSK mødet den 14. til 16. august 2020.

Ledige poster:

Formand, næstformand, kasserer, vicekasserer, formand for OU (oversættelsesudvalget). Derudover er posterne som vicesekretær og formand for OI (offentlig information) ledige – ingen opstiller

10 OSR Mia orienterer på mail:

Tilbage melding fra internetudvalget angående hjemmesiden:

Der er mangel på dialog, konkrete forslag til IU omkring vores hjemmeside efterlyses. IU vil gerne have helt konkrete forslag til, hvad hjemmesiden skal indeholde. Det er ikke nok at sige den er kedelig, men hvad kan man gøre for at gøre den mere spændende. Hvad skal hjemmesiden bruges til? Hvad skal vi med den, hvad bruger vi den til? Konkrete forslag sendes til IU formand. Ny mail adr. er: iu.formand@nadanmark.dk

Mht. tidligere RD's misbrug af NA-midler:

Det blev besluttet at politianmelde ham, da vi ikke havde fået nogen tilbage meldinger, men han har efterfølgende indgået en afdragsaftale med RSK's kasserer, og har i øvrigt ringet til flere betroede tjenere (bl.a. undertegnede OSR) og sagt undskyld. Så fint – der er gang i 9. trin der. Programmet virker :)

Næste RSK-møde 17-19 april i Aalborg er valgmøde, på valg er: Formand, næstformand, kasserer, vicekasserer, OI-formand og OU-formand. Service-CV sendes senest 17/2 til rsk.sekretaer1@nadanmark.dk eller rsk.sekretaer2@nadanmark.dk Hvis man er nysgerrig på RSK's arbejde er man meget velkommen til at møde op som observatør på mødet, oplagt når nu det er i Aalborg :)

RSK har fået nye mailadresser, de kan ses på vores hjemmeside under 'Kontakt os'

Vedhæftet to bulletiner, som er blevet oversat. I bulletin 21 skulle gerne findes svaret på det, vi snakkede om omkring indgangsbetaling til konvent, der står, at det ikke skal betragtes som donation (og dermed heller ikke er i strid med 7. tradition at tage imod betaling fra gæster).

Medlemsundersøgelse er vedhæftet i referatet.

Vi vil bede jer om at sende disse medlemsundersøgelser til samtlige GSR`ere i jeres område og bede dem præsentere dem på OSK møde og/eller sende dem direkte til alle GSR`ere.

Vi ønsker at få udfyldte undersøgelser i hænde senest d.15/3, da vi skal have tid til at samle materiale og sende det til WSC, som skal være indsendt senest d.

1/4.Sammen kan vi!

In loving service,

Berit.

Alternate Delegate NA Denmark

rdsnadanmark@gmail.com

Aalborg afholder RSK-møde 17-19. april 2020. Stephanie, Frederik, Peter, Marie Louise, Johan er ansvarlige.

11. Hvad skal vi have med til RSK (se under punkt 10)

Tilbagemeldinger på forbedringer til Hjemmesiden forslag fra OSK:

Mere simpel. Den må gerne ligne Sveriges hjemmeside. Service materiale skal på et andet domæne. Frederik sender en mail til Mia om mulige ændringsforslag.

Tilbagemeldinger på Medlemsundersøgelse

Mulige kandidater til poster i RSK.

12 Kassererens rapport

Thomas (se vedhæftede fil Regnskab for 2019)

Hoved konto: kr.

Kontant beholdning: kr.

Litteratur konto: kr.

Konvent konto. Kr.

OSK Puljen kr. 4.082,25 kan bruges til, at Grupperne kan søge om hjælp til:

Litteratur

Nøgleringe

Pamfletter

MV.

Erhvervs-konto i Banken

Der er indgået kr. _____ via mobil pay.

Thomas fremlagde regnskab for 2019. Rasmus og Johan gemmen går regnskabet sammen med Thomas.

13 Næstformand orienterer og rapporter fra underudvalg

Konvent:

Betaling af pårørende til konventet:

Der var også et forslag om, at hvis pårørende skal betale, skal alle NA møder være åbne for at pårørende også kan deltage der

OSR Mia havde sendt Bulletin # 21 om at indsamle midler og syvende tradition (vedhæftet som fil)

Frederik læste punkt 1 til 6 i bulletin # 21 inden diskussionen.

Ifølge bulletin # 21 er det i orden at tage betaling for pårørende og gæster til fx et konvent. Det vil ikke være i modstrid med tradition 7.

Efter en diskussion hvor der ikke var en klar gruppesamvittighed, blev vi enige om at sende punktet ud i Grupperne igen med de nye informationer. Grupper bedes herefter om at tage stilling til punktet og give en tilbagemelding på næste OSK-møde.

Litteratur Formand Thomas

Thomas bestiller nyt litteratur mv.

De "gamle" regninger for litteratur køb fra Grupperne bliver slettet.

Regnskabet for Litteratur kan ses på den vedhæftede fil for regensskab 2019.

Regnskabet bliver løbende tjekket af OSK formanden.

H&I Formand Morten:

Det går godt.

Udvalget har kr. 2452,- i kassebeholdningen

Grupperne må gerne finde medlemmer til udvalget, så der kan opstartes flere H.I. møder samt forslag til, hvor det vil godt at opstarte H.I møder.

O.I.

Brian formand har trukket sig.

Gunder næstformand orienterede:

Alle poster er besatte undtagen formandsposten.

O.I. har fået et udlæg på kr. 3000,-

Udvalget er ved at lave nye retningslinjer.

Frederik kontakter Brian ang. formandsposten som herefter kommer på valg til næste OSK-møde.

Gunder stiller op som formand

Søren vil gerne hjælpe udvalget.

O.I. Helpline Formand David

NA medlemmer der er interesseret i Helpline, kan rette henvende til David. Der er krav om 1. års clean time, sponser samt aktivt medlemskab af NA.

Internetansvarlig Andy

Husk at der er en GSR mappe på NADanmarks hjemmeside til GSR/GSS og andre interesserede.

Der er oprettet en Emneboks på hjemmesiden.

Trin guiden er kommet på USB stik.

Alt ok.

14. Eventuelt herunder punkter fra GSR Forum

Formand Frederik kan ikke komme de næste 2 OSK-møder på grund af uddannelse.

Der er fundet er afløser for de næste 2 OSK-møder, så alt skulle være ok. Frederik har reserveret Cafe Væxt til OSK møder resten af 2020.

Kan Nar-Anon deltage på konventet?

Der er et ønske fra Nar-Anon om at få et lokale på konventet om lørdagen, så pårørende evt. kan deltage i et møde. Nar-Non har også et lokale til møder på Københavner konventet.

Efter en diskussion var der enighed om, at Nar-Non kan henvende sig direkte til Konvent bestyrelsen om ønsket.

Næste OSK-møde bliver mandag den 2.3. 2020 kl. 18.30 på Cafe Væxt.

15. Runde om hvordan mødet er gået

OK

16. Sindsrobøn

17. Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne (Udfærdiges af sekretær og formand efter mødet).

Tilbagemeldinger på forbedringer til Hjemmesiden

Tilbagemeldinger på Medlemsundersøgelse

Mulige kandidater til poster i RSK.

Poster på valg i OSK

Næstformand

OSS

Poster på valg i RSK

Formand,

Næstformand

Kasserer

Vicekasserer

OI-formand

OU-formand

Valg til Konventbestyrelsen

Sekretær

Valg til O.I.

Formand: Gunder opstiller

18. Ny dagsorden

Formanden og sekretæren laver den og sendes med som vedhæftet fil.

Orientering til næste work- shop om traditionerne.

7. tradition til næste OSK-møde.

Mini workshop med traditionerne kan udskrives på nedenstående måde:

Gå ind på NA Danmark hjemmeside tryk på fanebladet i den øverste blå felt på "Service", rul ned og tryk på "Servicemateriale" og udskriv "Mini workshop for traditionerne".

Kærlig NA hilsen

Carsten H.